

Referat afd.best. møde 11.01.24

Referent Anne Sofie

Ingen afbud

SIDEN SIDST

- A. Der er stadigvæk ikke kommet svar på ansøgning om bæredygtigheds tilskud til aquadræn.
- B. Vedr ladestandere vil afdelingsbestyrelsen bede om et møde med administrationen. Der er flere ting, som skal klarlægges inden en evt etablering. Har vores elforsyning kapacitet nok, antal af ladestandere, ny udbyder, hvor meget skal selskabslokalet betale o.a.
- C. Vedr affaldsordning har Kurt, Eske og chefen for Aros anlægsgartner været rundt og besigtige de boliger med niveauforskel. Vi afventer tilbud på pris. Og vil derefter afholde et ekstraordinært afdelingsmøde. Hvor vi også skal tage en beslutning om ladestandere.
- D. Hækkene omkring de lave lamper bliver klippet til foråret.
- E. Status på ny flisebelægning og udskiftningen af tag på skurene udsættes pga vejret. Beboerne er blevet informeret af kontoret.
- F. Enkelte lejligheder har observeret fygesne på loftet. Det er lejerens ansvar at få det fjernet.
- G. Evaluering af julearrangementer. Det har været meget hyggelige arrangementer, som styrker det gode naboskab. Dog er bestyrelsen blevet enig om, ikke at servere æbleskiver og gløgg ved juletræstænding. Der er for få, der møder op, og vi bruger meget tid på det. Men hvis andre vil stå for arrangementet, vil det blive vel modtaget, og man beder bestyrelsen om penge til indkøb.

1. Fastelavn fejrer vi med tøndeslagning d. 11. februar. Der kommer mere info på Facebook.
2. Vi har besluttet at sætte en masse blomsterløg i kanten af græsplænerne i gårdene. Men det udsættes til vejret bliver bedre.
3. Vi har besluttet at anskaffe et skab til fælleshuset, som skal bruges til afd. bestyrelsens ting. F.eks overskud af papir, lim osv fra julearrangementer.
4. Der trænger til hovedrengøring rundt omkring. Anne Sofie spørger vores rengøringsmand, om han vil gøre det.
5. Fællestur til Ovaraci museet d. 23. marts. Der kommer et opslag og tilmelding på Facebook.

Næste møde 01.02.24

Fælles tur til Molslaboratoriet.